

国际短剧艺术节报名表

International Short Drama Festival

production submission form

报名日期:

Submission Date:

剧集信息		Production Information	
剧名 (中文)		Title (Chinese)	
剧名 (英文)		Title (English)	
类型 (请勾选)		Genre (check box)	
剧情		Drama	
喜剧		Comedy	
爱情剧		Romance	
其他 (请注明)		Other (please specify)	
制作完成时间		Production Completion Date	
出品国家、地区		Country/Region of Production	
短剧播放平台		Short Drama Platform	
仅在短视频平台播出		Short Video Platform Only	
仅在网络平台播出		Online Streaming Platform Only	
在App上播出		App-based Platform Only	

短视频、网络与App 平台联播		Short Video, Online and App Simulcast	
其他（请注明）		Other (please specify)	
曾获奖项 列出曾获得的奖项		Awards List any awards the production has received	
剧情简介（中英文对 照，各100字以内）		Synopsis (Chinese and English, 100 words each)	
出品公司		Production Company	
授权方名称		Name of Authorized Party	
制片人		Producer(s)	
导演		Director	
编剧		Screenwriter(s)	
主要演员		Main Cast	
男主演		Lead Actor	
女主演		Lead Actress	
男配角		Supporting Actor(s)	
女配角		Supporting Actress(es)	
申请参评奖项（可以多选）		Awards Nominated For (multiple selections allowed)	
最佳短剧		Best Short Drama	
最佳导演		Best Director	
最佳编剧		Best Screenwriter	
最佳男主角		Best Actor	
最佳女主角		Best Actress	
最佳配角		Best Supporting Actor/Actress	
最佳新晋导演		Best New Director	

最佳新晋编剧		Best New Screenwriter	
其他（请注明）		Other (please specify)	
技术信息		Technical Information	
对白语种:		Language of Dialogue	
字幕语种:		Subtitle Language	
每集时长		Episode Duration:	
集数		Number of Episodes	
片花要求		Trailer Requirements	
时长: 不超过3分钟 格式与分辨率: 同正片视频规格 内容: 展示主要剧情、人物、视觉效果 视频规格: 无水印		Duration: No longer than 3 minutes Same as the original video specifications Content: Should showcase key plot points, characters and visual effects. Video Specifications: Video must be free of any watermark	
网络链接:		Web Link: If uploading via web link please provide the video URL and password	
参赛费用/付审费用		Entry Fee/Review Fee	
协议		Agreement	
提交此表格即表示报名机构或报名者同意国际短剧节的规则和条件。		By submitting this form, the Registration Organization or Registrant agrees to the rules and conditions of the International Short Drama Festival.	
报名机构或报名者代表	电话: 电子邮箱: 公司: 职位:	Registration Organization or Registrant Name	Phone: Email: Company: Position:
报名机构或报名者签名盖章		Authorized Signature & Registration Organization or Registrant's stamp	

说明:

1. 提交此表格代表制作公司同意国际短剧节的规则和条件，并证明其拥有所提交作品的所有必要版权和授权。参赛作品还授予电影节使用影片预告片、海报、相关采访和定格画面的权利，用于广告和宣传目的。
2. 电子资料请发至 yupengmo@shortdramafestival.com A、此报名表文档及签字盖章的PDF文档 B、参赛作品链接及解码密码（如有请提供） C、电子版海报(至少两张，竖版一张，横版一张，文件大小都不超过3MB)、剧照、导演、主演介绍等 D、中英文送片方公司介绍(请填写附件表格)和Logo(png格式)

Appendix:

1. By submitting this form, the production company agrees to the rules and conditions of the International Short Drama Festival and certifies that it holds all necessary copyrights and authorizations for the submitted production. Submission also grants the Festival the right to use the trailers, posters, relevant interviews, and freeze-frames from the production for advertising and promotional purposes.
2. Please submit all digital materials to yupengmo@shortdramafestival.com. The materials should include: A. This submission form signed and sealed PDF document B. Entry link and decode password (if any, you must provide) C. Poster (at least two, one vertical version, one horizontal version; The file size shall not exceed 3MB), stills, introduction of the director, starring actor, etc. D. introduction of the film delivery company in both Chinese and English (please fill in the attached form) and Logo(png format).